

安装脚架



1.将2个脚架对准飞行器底部的插孔并按至



2.用螺丝刀顺时针方向把螺丝拧紧。



3.飞行器脚架安装完成。

安装防护架



1.将4个防护架对准飞行器机臂上的插孔并 按至到位。



2.用螺丝刀顺时针方向把螺丝拧紧



3.飞行器防护架安装完成。

安装摄像头





1.对准摄像头和云台的卡槽位置,然后插至 到位。





2.对准云台和飞行器的卡槽位置, 然后插至 到位。





安装遥控器





1.将两个摇杆插到遥控器的插口上, 按至到





2.将手机夹插到遥控器天线位置,按至到位。 遥控器安装完成。

DRONE INSTALLATION INSTRUCTIONS

Landing Gear Installation



1. Insert the two landing gears into the socket on the aircraft's bottom and press them until fixed.



2. Tighten the screws clockwise until fixed.



3. Installation completes.

Protective Guard Installation



1. Align the four protective guards to the socket on the aircraft's arm and press them until fixed.



2. Tighten the screws clockwise until fixed.



3. Installation completes.

2

Camera Installation



1. Align the camera to the slot of the gimbal and press it until fixed.



2. Align the gimbal to the slot of the aircraft and press it until fixed.



3. Align the camera's connector to the socket on the aircraft's bottom and press it until fixed. Thus the installation completes.

Remote Controller Installation



1. Insert the two joysticks into the socket of the remote controller and press it until fixed.





2. Mount the phone holder onto the antenna and press it until fixed to complete installation.